
 
 

 

 

POZVÁNKA 

 
k veřejné diskuzi 

 
 

BUDOU MÍT 

KASEJOVICE SILNICNÍ 

OBCHVAT? 
 

Diskuze se koná v úterý 26. 6. 2012 
od 17.00 hodin v budově Kulturně společenského 

centra Kasejovice 
 

 
Pojďme společně hledat možnosti, jak upozornit na 
potřebu výstavby dálničního obchvatu kolem naší obce. 
 
 
Přijďte a zapojte se do diskuze o tomto problému! 

 
      
 
 
                                          
 

Ing. Marie Čápová, starostka města 
 

Akce se koná v rámci projektu ESF OP LZZ č. CZ.1.04/3.4.04/54.00223 

„Vytvoření sítě venkovských komunitních škol v Pošumaví – místních partnerství 

zaměřených na prosazování rovných příležitostí žen a mužů“ 

 


